

Dagsorden:

1. DOF Nordjyllands organisation

a. Formand Gitte

Ny skabelon til dagsorden og referat. Se bilag.
Gitte flytter blokken med dato m.m.

Preben Gulbæk har fået ansvar for nøglebrikker.

Svaler på Hvalpsund færgeren. Se bilag.
Gunnar har snakket med dem, og han skriver et brev til dem. Vi holder øje med, hvad de gør næste år.

b. Kasserer Henny

Der er gang i svindel-mails for øjeblikket. Gør endelig ikke noget. De regninger, der skal betales, ordner kassereren.
Fondsansøgning er sendt ind til SparNord. Indtægten fra DOF e år er steget til 37.000 kr. Henny gennemgik status.

Punkt c, d, e og f venter til efter punkt 2.

c. Indsamling af viden om fugle

John er med.

Svend Erik

d. Naturpolitisk udvalg Gunnar

Anton, Svend Erik og Magnus er med i udvalget.

D d k b l

1. Kontakt til DOF-Kbh vedr. deres erfaringer med at anke sager til Naturklagenævnet. Det er relevant både i forhold til Rold Skov-sagen og ift. mødet med kommunerepræsentanterne.

Vi holder øje med, hvad Miljøstyrelsen afgør om Lindenberg og Rold Skov. Gitte ringer til

Fuglenes Hus for at få at vide, om vi kan få hjælp til eventuelt at klage.

Dato/tid

17. august 2023 kl. 19.00

Sted

Golfhuset

Borgmester Jørgensensvej 11,
9000 Aalborg

Deltagere

Bestyrelse + Suppl. Afbud fra
Magnus og John

Forplejning

Anni (John får ny dato)

Tilmeld & afbud

Formanden dagen før

Bilag:

Punkt 1.

2. DOFs repræsentation i NST-Himmerlands brugergruppe, nu når Anders har forladt os.

Se nedenfor.

3. Afgørelse om nærmere vurdering efter skovlovens § 17, stk. 3, vedrørende Natura 2000-område nr. 18 "Rold Skov, Lindenberg Ådal og Madum Sø (**Anton**) Se bilag.

e. Fugleoplevelser i naturen og events Gitte

Der skal findes en ny tovholder. Aase og Mette er i udvalget. Gitte træder ud.

Mette er ny tovholder

f. Formidling og kommunikation Magnus

Lærke, Henny, Anni og Mette er i udvalget.

2. DOF Nordjyllands organisation. Ændringer er nødvendige pga formandsskifte.

De fire udvalg – det skal præciseres hvem der sidder i hvilket udvalg.

Gennemgang af tillidsposter. Oversigten blev gennemgået og opdateret.

Se Bilag. DOF Nordjyllands organisation og Tillidsposter DOF Nordjylland

Vi lader den ene repræsentantskabspost gå på skift. Tages på bestyrelsesmøde hver gang.

Hjemsideansvarlig: vi beder Magnus om at kontakte Henrik Hald Nørgaard om at være med i arbejdet.

Vi skal have en ny tovholder til Skagen Fuglefestival – udsættes til efter generalforsamling.

Brugerråd NST Himmerland: Rold Skov gruppen finder en. Til Dialogmødet skal Gunnar også med.

Tillidsposter gennemgået og rettet. Anni finder ud af, om hun kan rette på hjemmesiden. Ellers må Magnus gøre det. Også Organisationen blev gennemgået og rettet efter formandsskiftet.

Tilbage til punkt 1. Stk. c.

3. Evaluering af naturmødet fra FH

Gitte

Gitte har deltaget online i et evalueringsmøde. Vi vil gerne have Fuglenes Hus til at befor foldere til Naturmødet.

4. Trailer, vægt m.m. Udsættes

John

5. Trailer skur Vi har fået tilbudt, at vi må sætte et skur på Mylius

Gitte

Eriksen vej 165 i Aalborg. Vi skal blot selv søge

byggetilladelse til "Små byggerier" og med Aalborg kommune som

ejer. Det kan godt tage lang tid, at få tilladelsen. Men der skulle

ikke være noget problem i det.

Udsættes

6. Pas På Kort. Se bilag Gitte

Kontakt til Cornelia Maj Christensen og Erik Dalsgaard angående redetræer. Spraymaling til redetræer.

Skal vi have en redegørelsesansvarlig i hvert område? Rold Skov, Vendsyssel, Vesthimmerland.

Redegørelsesansvarlig: vi spørger Rold skov-gruppen, Gunnar tager sig af Himmerland. Det synes ikke nødvendigt med en i Vendsyssel. Emnet tages på mødet med vores tillidsfolk – vi viser videoen.

7. Flagermus projekt i Vesthimmerlands kommune Gunnar

Intet problem, at Gunnar repræsenterer DOF.

8. Emne for mødet med vores gæster ved bestyrelsesseminar Anni

Emner: Organisation – medlemskontakt – Pas på-videoen. Vi skal have inviteret gæsterne til søndagen. Gunnar og Anni sørger for det. Anni sender oplæg til invitation og deltagere til Gunnar.

9. Medlemspleje - information, mødeaktivitet Anni

Vi tog punktet før pkt.8. Vi snakkede medlemskommunikation. Vi må gerne f medlemslister til brug for medlemsmails. Mette, Lærke og Magnus laver et velkomstarrangement for nye medlemmer med deltagelse af Gitte.

10. Forberedelse og deltagelse til

Bedsteforældredag søndag den 24 september.Svend Erik. Der bliver et loft på 60 deltagere med 4 hold a 15 deltagere, og med to guider på hvert hold. Svend Erik samler navne ind på dem, der gerne vil være guider.

11. Funktionsbeskrivelser Se bilag Gitte

Udsættes

12. Eventuelt Alle

Ingenting.

Referat Anni